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Protokół Nr XVII/2025 

z XVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się  

w dniu 12 lutego 2025 roku  

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

Sesja rozpoczęła się w dniu 12 lutego 2025 roku o godzinie 13:03, a została przerwana 

o godzinie 14:50. 

 

Sesja była kontynuowana 27 lutego 2025 r. od godziny 16:07 do godziny 20:32. 

 

Ustawowa liczba Radnych  - 21 

Obecnych na Sesji (12.02.2025) - 19 

Obecnych na Sesji (27.02.2025) - 18 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XVII Sesji Rady Miejskiej. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej. 

4. Wręczenie stypendiów artystycznych i sportowych oraz nagród sportowych. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 

Miasto Łowicz porozumienia w sprawie kierowania mieszkańców Miasta Łowicza 

do środowiskowego domu samopomocy typu C prowadzonego na zlecenie Miasta Łodzi. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu osłonowego w zakresie 

dostępu do opieki na odległość w ramach Programu „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2025 w Gminie Miasto Łowicz”. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Łowicza 

na rok 2025. 

9. Sprawozdania z działalności komisji Rady Miejskiej w Łowiczu.  

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

12. Sprawy różne. 

13. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

14. Zakończenie obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad XVII Sesji Rady Miejskiej. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej. 

4. Wręczenie stypendiów artystycznych i sportowych oraz nagród sportowych. 
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę 

Miasto Łowicz porozumienia w sprawie kierowania mieszkańców Miasta Łowicza 

do środowiskowego domu samopomocy typu C prowadzonego na zlecenie Miasta Łodzi. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu osłonowego w zakresie 

dostępu do opieki na odległość w ramach Programu „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2025 w Gminie Miasto Łowicz”. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład 

Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na 

czas oznaczony do 3 lat z tą samą stroną, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

znajdująca się w zasobach Gminy Miasto Łowicz, pozostająca w administracji tej jednostki 

organizacyjnej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LXXIX/553/2023 Rady 

Miejskiej w Łowiczu z dnia 16 sierpnia 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obrębu 

ewidencyjnego Kostka w rejonie ulicy Katarzynów i ulicy Czajki. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Łowicza 

na rok 2025 z autopoprawką. 

11. Sprawozdania z działalności komisji Rady Miejskiej w Łowiczu.  

12. Interpelacje i zapytania. 

13. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

14. Sprawy różne. 

15. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

16. Zakończenie obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Ad. 1.  

Otwarcia obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonała Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Zofia Wielemborek.  

 

Powitała Burmistrza Miasta pana Mariusza Siewierę, Zastępcę Burmistrza Pana Jacka Kłosa, 

pana Krystiana Cipińskiego Wicestarostę Powiatu Łowickiego, pana Pawła Piętę Prezesa 

Łowickiej Spółdzielni Mieszkaniowej, panią Katarzynę Skierską-Piętę Sekretarz Miasta, pana 

Arkadiusza Podsędka Skarbnika Miasta, adwokata pana Grzegorza Stefańskiego, naczelników 

wydziałów, dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, pracowników Urzędu Miejskiego, 

przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji pozarządowych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 18 radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obrady sesji 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 
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obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na portalu posiedzenia.pl/lowicz 

(podstawa prawna: art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym) 

W związku z tym przypomniała o przestrzeganiu zasad ochrony danych osobowych i dóbr 

osobistych, a w szczególności prosiła o nie używanie imion i nazwisk oraz innych danych 

mogących posłużyć do identyfikacji osób, które nie pełnią funkcji publicznych i nie wyraziły 

zgody na ich ujawnienie. 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że proponowany porządek 

obrad XVII Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że porządek obrad został 

przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 3 

Protokół z XVI Nadzwyczajnej Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali 

obrad.  

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że skoro uwag nie 

zgłoszono, protokół został przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 4 

Wręczenie stypendiów artystycznych i sportowych oraz nagród sportowych. 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Łowicz 

porozumienia w sprawie kierowania mieszkańców Miasta Łowicza do środowiskowego 

domu samopomocy typu C prowadzonego na zlecenie Miasta Łodzi – przedstawiła pani 

Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, pani Urszula Markowicz Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej, radny Tadeusz Żaczek. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił przewodniczący komisji radny Michał 

Zieliński.  

(stanowią załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Gminę Miasto Łowicz porozumienia w sprawie kierowania mieszkańców Miasta 

Łowicza do środowiskowego domu samopomocy typu C prowadzonego na zlecenie Miasta 

Łodzi. 
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała nie brał udziału w głosowaniu (nieobecna). 

11. Radny Sebastian Popiel nie brał udziału w głosowaniu (nieobecna). 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XVII/108/2025 

 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu osłonowego w zakresie dostępu 

do opieki na odległość w ramach Programu „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 

w Gminie Miasto Łowicz” – przedstawiła pani Urszula Markowicz, Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej.  

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek. 

 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – przedstawił przewodniczący komisji radny Michał 

Zieliński.  

(stanowią załącznik) 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu osłonowego 

w zakresie dostępu do opieki na odległość w ramach Programu „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2025 w Gminie Miasto Łowicz”. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała nie brał udziału w głosowaniu (nieobecna). 

11. Radny Sebastian Popiel nie brał udziału w głosowaniu (nieobecna). 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XVII/109/2025 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek zaproponowała przerwanie sesji 

do 27 lutego do godziny 16:00. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek, pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta, radny Jakub Wolski, radna Grażyna 

Rosa-Wüstermann, radny Michał Zieliński, radny Szymon Szaleniec, pan Mariusz Siewiera 

Burmistrz Miasta, radna Dorota Chylińska, radny Jacek Kaźmierski, radny Tomasz Rudnicki, 

radny Kamil Górski. 
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Radny Jacek Kaźmierski poparł wniosek przewodniczącej Rady Miejskiej Zofii 

Wielemborek o przerwanie sesji i kontynuowanie jej w dniu 27 lutego 2025 r., o godz. 16:00. 

 

Radny Tomasz Rudnicki złożył wniosek o przerwanie sesji po punkcie 8.1 i kontynuowanie 

jej w dniu 27 lutego 2025 r., o godz. 16:00. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę w celu 

skonsultowania z adwokatem, który wniosek jest dalej idący i który należy głosować 

w pierwszej kolejności. 

 

Przerwa trwała od godziny 14:30 do 14:47. 

 

Po przerwie. 

 

Adwokat Grzegorz Stefański przedstawił opinię, że w pierwszej kolejności radni powinni 

głosować wniosek przewodniczącej Rady Miejskiej Zofii Wielemborek o przerwanie sesji 

i kontynuowanie jej w dniu 27 lutego 2025 r., o godz. 16:00. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wniosku o przerwanie sesji i kontynuowanie jej w dniu 

27 lutego 2025 r., o godz. 16:00. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „przeciw”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „przeciw”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

11. Radny Sebastian Popiel nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „przeciw”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 
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11 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

wniosek o przerwanie sesji bezwzględną większością głosów.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek przerwała obrady XVII Sesji Rady 

Miejskiej w Łowiczu do dnia 27 lutego 2025 roku do godz. 16:00. 

 

 

Kontynuacja XVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu w dniu 27 lutego 2025 

roku. 

 

Sesja była kontynuowana 27 lutego 2025 r. od godziny 16:00 do godziny 20:32. 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji - 17 

 

 

Ponownego otwarcia obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonała Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Zofia Wielemborek.  

 

Powitała Burmistrza Miasta pana Mariusza Siewierę, Zastępcę Burmistrza Pana Jacka Kłosa, 

pana Arkadiusza Podsędka Skarbnika Miasta, adwokata pana Grzegorza Stefańskiego, 

naczelników wydziałów, dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, pracowników Urzędu 

Miejskiego, przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji 

pozarządowych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 17 radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obrady sesji 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na portalu posiedzenia.pl/lowicz 

(podstawa prawna: art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym) 

W związku z tym przypomniała o przestrzeganiu zasad ochrony danych osobowych i dóbr 

osobistych, a w szczególności prosiła o nie używanie imion i nazwisk oraz innych danych 

mogących posłużyć do identyfikacji osób, które nie pełnią funkcji publicznych i nie wyraziły 

zgody na ich ujawnienie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łowiczu Zofia Wielemborek poinformowała, 

że wpłynęły wnioski Burmistrza Miasta Łowicza w sprawie wprowadzenia do porządku obrad 

sesji: 
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1. projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład Gospodarki 

Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony 

do 3 lat z tą samą stroną, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość znajdująca się 

w zasobach Gminy Miasto Łowicz, pozostająca w administracji tej jednostki 

organizacyjnej, 

2. projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LXXIX/553/2023 Rady Miejskiej 

w Łowiczu z dnia 16 sierpnia 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obrębu 

ewidencyjnego Kostka w rejonie ulicy Katarzynów i ulicy Czajki, 

3. autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta 

Łowicza na rok 2025. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu 

kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat z tą samą stroną, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość znajdująca się w zasobach Gminy Miasto Łowicz, 

pozostająca w administracji tej jednostki organizacyjnej w punkcie 8, a kolejne punkty ulegną 

przesunięciu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska 

wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały bezwzględną większością głosów.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wprowadzenia do porządku obrad sesji projektu uchwały 

w sprawie uchylenia uchwały Nr LXXIX/553/2023 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 

16 sierpnia 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obrębu ewidencyjnego Kostka 

w rejonie ulicy Katarzynów i ulicy Czajki w punkcie 9, a kolejne punkty ulegną przesunięciu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska 

wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały bezwzględną większością głosów.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wprowadzenia do porządku obrad sesji autopoprawki do projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Łowicza na rok 2025. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 
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4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

14 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska 

wprowadziła do porządku obrad autopoprawkę bezwzględną większością głosów.  

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja – przedstawiła pani 

Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Jacek Kaźmierski, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

radny Robert Wójcik, radny Tomasz Rudnicki. 

 

Radny Szymon Szaleniec poprosił o 5 minut przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

 

Przerwa trwała od godziny 16:29 do 16:37. 

 

Po przerwie. 

 

W dalszej dyskusji wzięli udział: radny Jacek Kaźmierski, pan Mariusz Siewiera Burmistrz 

Miasta. 
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Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

komisji radny Jacek Kaźmierski. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący komisji radny Jacek 

Kaźmierski. 

(stanowią załączniki) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ulicy 3 Maja. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „przeciw”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „przeciw”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „przeciw”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „przeciw”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „przeciw”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

7 „za”, 10 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska 

nie podjęła uchwały.  

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zakład Gospodarki 

Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnej umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony 

do 3 lat z tą samą stroną, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość znajdująca się 

w zasobach Gminy Miasto Łowicz, pozostająca w administracji tej jednostki 
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organizacyjnej – przedstawiła pani Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Łowiczu kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat z tą samą stroną, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość znajdująca się w zasobach Gminy Miasto Łowicz, pozostająca 

w administracji tej jednostki organizacyjnej. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XVII/110/2025 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LXXIX/553/2023 Rady Miejskiej 

w Łowiczu z dnia 16 sierpnia 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obrębu 

ewidencyjnego Kostka w rejonie ulicy Katarzynów i ulicy Czajki – przedstawiła pani 

Agnieszka Karczewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego 

i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Jacek Kaźmierski, pani Agnieszka Karczewska Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały 

Nr LXXIX/553/2023 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 16 sierpnia 2023 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Łowicza, fragment obrębu ewidencyjnego Kostka w rejonie ulicy Katarzynów 

i ulicy Czajki. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ XVII/111/2025 
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Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta Łowicza na rok 2025 – 

przedstawił pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, pan Arkadiusz 

Podsędek Skarbnik Miasta, radny Michał Zieliński, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

radny Jacek Kaźmierski, radny Robert Wójcik, radny Hubert Krajewski, radna Katarzyna 

Tadeusiak, radny Tomasz Rudnicki. 

 

Radny Michał Zieliński poprosił o przerwę.  

 

W dyskusji wziął udział: pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

 

Przerwa trwała od godziny 18:05 do 18:19. 

 

Po przerwie. 

 

W dalszej dyskusji wzięli udział: pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta, przewodnicząca 

Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radny Robert Wójcik. 

 

Radny Robert Wójcik zgłosił ustny wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.  

 

W dalszej dyskusji wzięli udział: radny Szymon Szaleniec, radny Jacek Kaźmierski, 

pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta. 

 

Opinie nie zostały przedstawione.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Miasta Łowicza na rok 2025 z autopoprawką. 

 

1. Radny Lech Aniszewski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

2. Radna Dorota Chylińska nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „przeciw”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „przeciw”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 
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11. Radny Sebastian Popiel głosował „przeciw”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann nie brała udziału w głosowaniu (nieobecna). 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „przeciw”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „przeciw”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

7 „za”, 10 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska 

nie podjęła uchwały.  

 

W dalszej dyskusji wzięli udział: radny Tomasz Rudnicki, radny Michał Zieliński, pan Mariusz 

Siewiera Burmistrz Miasta. 

 

Ad. 11 

Sprawozdania z działalności komisji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Sprawozdania zostały przyjęte przez poszczególne komisje.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

sprawozdania. 

 

Ad. 12 

Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Szymon Szaleniec przekazał 5 interpelacji do Przewodniczącej Rady Miejskiej 

bez odczytania na sesji. 

(stanowią załączniki) 

 

Ad. 13 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta Łowicza, 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko, radny Szymon Szaleniec, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łowiczu Zofia Wielemborek. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 14 

Sprawy różne.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

− sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli poczatkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w 2024 roku w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Miasto Łowicz; 

− pismo dotyczące wydania negatywnej decyzji o lokalizacji budowy stacji bazowej 

telefonii komórkowej sieci P4 na działce w obrębie Kostka; 

− protest mieszkańców ul. Strzeleckiej w sprawie wykonania drogi na nieutwardzonej 

części ul. Strzeleckiej; 

− Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Miasta Łowicza 

i Powiatu Łowickiego w 2024 roku – zgodnie z przyjętym planem pracy rady na 2025 

roku temat będzie omawiamy w maju; 

− pismo w sprawie utwardzenia ul. Strzeleckiej; 

− zaproszenie na uroczystość „Uwolnić Cyfrę” w dniu 10 marca 2025 roku, o godzinie 

11:00 i w związku z tym Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenie się radnych 

do pocztu sztandarowego.  

(stanowią załączniki) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obecnie klub 

radnych Prawo i Sprawiedliwość nie ma przedstawicieli w Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji i poprosiła o zgłoszenie kandydatów do niej bądź do Biura Rady. 

 

W sprawach różnych głos zabrali: radny Szymon Szaleniec, radny Tomasz Rudnicki, radny 

Michał Zieliński, radny Robert Wójcik, Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, 

pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, radny Sebastian Popiel, radny Bogdan Kostrzewa, 

radny Hubert Krajewski. 

 

Poruszone zostały tematy dotyczące: nie prowadzenia dyskusji po zamknięciu punktu obrad,  

traktowania radnych przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, centrum folkloru, wydania opinii 

prawnej dotyczącej zgłaszania się radnych ad vocem, ewentualnego skarżenia Skarbu Państwa 

za otrzymywanie niskiej dotacji na oświatę przykładem Radomia, stołówek szkolnych 

i przedszkolnych, przekazania projektu pumptracku radnemu Szymonowi Szaleńcowi, etapu 

budowy żłobko-przedszkola, formy wykonania zapytań ofertowych, zapytania ofertowego 

dotyczącego obsługi Dnia Dziecka, złożenia wniosków do programu ochrony zabytków, umów 

z artystami, złożenia wniosków do programu Aktywne Place Zabaw, wpisów w sprawie Sesji 

Rady Miejskiej na profilu Miasta Łowicz na portalu społecznościowym Facebook, budowy 

masztu telefonii komórkowej na Przedmieściu, regulaminu funpage’y miejskich w mediach 

społecznościowych, kosztów jakie miasto poniosło w związku z balem Łowickiej Rady 
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Biznesu, zmiany na stanowisku dyrektora Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej, sprawy 

sądowej dotyczącej dotacji KS Księżak, zniszczonych tabliczek z nazwami ulic lub ich braku, 

stojaków na rowery przy dworcu PKP, rozebranego drewnianego kiosku przy dawnym dworcu 

PKS, nieuzyskanej dotacji z programu Inkubator LIFE, finansowania inwestycji ze źródeł 

zewnętrznych (tunel w ul. Mostowej, autobusy elektryczne, doposażenie żłobka),  dochodów 

miasta ze sprzedaży działek miejskich i mieszkań komunalnych, braku chętnych na zakup 

działek na ul. 10 Pułku Piechoty, wniosku do programu dotacyjnego Synergie z Narodowego 

Centrum Kultury, Biennale Folkloru, zasad przyznawania dotacji dla klubów sportowych 

(niska dotacja dla jednego z klubów sportowych), zmiany terminu sesji we wrześniu, toalety 

na Nowym Rynku, przygotowania na sesje nadzwyczajną projektu uchwały zmieniającej 

budżet z zaproponowanymi przez radnych inwestycjami. 

 

Ad. 15 

Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że następna Sesja 

Rady Miejskiej planowana jest 27 marca 2025 roku, o godz. 13:00. 

 

Poinformować, o posiedzeniach komisji:  

posiedzenie Komisji Społecznej – 19 marca 2025 r., godz. 15:00. 

posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów – 24 marca 2025 r., godz. 15:00; 

posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – 25 marca 2025 r., godz.; 

posiedzenie Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – 25 marca 2025 r., godz.; 

 

Ad. 16 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek podziękowała za dyskusję i udział 

w obradach. 

 

Na tym zakończono obrady XVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Protokołowały 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

 

Katarzyna Marczak 

Kierownik Biura Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Łowiczu 

 

Zofia Wielemborek 

 


